
Referat fra Årsmødet d. 25/3-2025 
1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Valg af stemmetællere 

4. Bestyrelsens beretning 

5. Arkivets beretning 

6. Regnskab 2024 

7. Fastsættelse af kontingent for 2026 

8. Indkomne forslag 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år . På valg er:                                  
¤   Jette Stensgaard                                                                                           
¤   Poul Møller Andersen                                                                                 
¤   Poul Larsen                                                                                                   
¤   André Ellegaard Jensen                                                                                                  

10. Valg af revisorer  for 1 år  . På valg er:                                                          
¤   Frank Pedersen                                                                                            
¤   Gunnar B. Dalum 

11. Eventuelt 

 

1. Orla Kastrup 

2. Jette Stensgaard 

3. Kristen Stagstrup og Gunnar Dalum 

4. André aflagde beretning . Arkivet kan i år fejre 30 års jubilæum. Der blev rettet en stor tak til alle, som har 
arbejdet for arkivet gennem alle årene. Derudover blev der berettet  om hvad der var sket i det forgangne 
år. Sommerudflugten gik sidste år Vitskøl Kloster, hvor der var god tilslutning. Der har været afholdt hygge-
aftener  med oplægsholderne Holger Lyngberg samt Jens ”Elcold” Nielsen , som begge fortalte om deres liv. 
Begge arrangementer  var rigtig godt besøgt, ca. 70 personer deltog begge aftener. . Medlemsfolderen 
handler, også i år, om Sortebakkeskolen. I år er det 80érne der bliver beskrevet.  Tilskuddet fra kommunen 
er blevet reduceret og kommunen har foreslået at nogle af arkiverne i kommunen lægges sammen. Arkiver-
ne ønsker at det skal køre videre som vanligt. Til slut blev der retten en tak til alle som giver en hjælpende 
hånd i forbindelse med div. Arrangementer. Næste udflugt går til Hvolris Jernalderlandsby d. 22/5-25 

5. Orla Kastrup beretter om det daglige arbejde i arkivet. , som hovedsageligt bestået i at indtaste  og arkivere 
de indkomne materialer samt arkivering af avisudklip. Der bliver sat  navne på de mange skolebilleder som 
arkivet har modtaget fra Sortebakkeskolen. Der bliver også arbejdet på at scanne de mange Scrap bøger ind 
så man kan se dem digitalt. Arkivet har haft besøg af 2 skoleklasser fra Sortebakkeskolen. Det var nogle 
spændende og hyggelige dage. I løbet af 2025 har arkivet været godt besøgt.  

6. Kristen Stagstrup fremlagde regnskabet for 2024. Årets resultat blev   –11.242,00kr. Så arkivet har nu et in-
destående på 13.535,00kr.  

7. Kontingentet fortsætter uændret med. 50 kr./prs. 

8. - 

9. Poul Erik Larsen er valgt til bestyrelsen i stedet for Poul Larsen. Jette Stensgaard, Poul Møller Andersen , An-
dré Ellegaard Jensen blev alle genvalgt.  

10. Genvalg til begge. 

11. Poul Larsen blev takket for arbejdet i bestyrelsen.  

 
             

 


